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Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMC Brno - Líšeň

Datum konání:
Místo konání: 
Přítomen/pří tomna:

Omluven/omluvena:
N epřítomen/nepřítomna: 
Hosté:

23.11.2020 18.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
J. Talpa, T. Hložánek, J. Belcredi Knauer, M.Sadílek, B. 
Kubinková, Z. Stejskal, L. Axmannová, J. Drbal 
Z. Matyáš

za ORF ing. Stehlík, p. Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášení schopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání - nebylo 
připomínek.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2020
3. rozpočtové opatření č.20/2020
4. různé

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se

Volba ověřovatele - J. Drbal požádal o návrhy - navrhl pí. ing. Bc. L. Axmannovou - nebyl 
další návrh, navržený souhlasí 

příchod ing. J. Belcredi Knauer

usnesení: FV volí p. ing. Bc. L. Axmannovou za ověřovatele zápisu

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se

2) informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2020

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi. Dotaz J.Talpy na drobný majetek ZŠ 
Horníkova zodpovězen p. Haklem.

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 9. 2020 dle příloh

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se

3) Rozpočtové opatření č. 20/2020



Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi. J.Drbal - dotazy na konkrétní náklady na 
opatření proti koronaviru, na využití 183 tis. pro ZŠ Horníkova, na celkovou částku 
v rozpočtu na koberce do obřadní síně - zodpovězeno zástupci ORF. J.Talpa - dotaz na 
náklady na spotřebu vody - zodpovězeno zástupci ORF.

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č. 20/2020, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a 
výdaje o 30 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se

4) Různé

stručná diskuze k přípravě rozpočtu 2021 - zástupci ORF poskytnuta informace o výši 
příjmů ze SMB - kráceno o 5% na neinvestiční výdaje, v rámci kapitálových výdajů - 
dotace na 4 investiční akce (MŠ Neklež, Dělňák, ul.Strnadova, propoj Elplova- 
Zikova-Synkova) v celkové výši 9 650 tis. Kč. Dotace ze SR by měly být poskytnuty 
s určitým navýšením.

Příslib zástupců ORF zaslat návrh rozpočtu 2021 ihned po projednání v RMČ 
2.12.2020, členové FV prostudují do 6.12.2020 a mailovou komunikací se domluvíme 
na způsobu projednávání

zapsal: J. Drbal ověřil: ing. Bc. L.Axmannová


